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Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan vragen ex art. 40 van het RvO van de fractie van D66 inzake uitvoering fietsbeleid / fietspad 
Molenvlietbaan. Conform RvO heeft het college tot 30 dagen de tijd voor de beantwoording van deze vragen, te 
weten tot 11 juli 2013. 

Met vriendelijke groet, 

E.M. (Erwin) Geldorp 
Griffier 
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Woerden, 11 juni 2013 

Betreft: artikel 40-vragen uitvoering fietsbeleid en fietspad Molenvlietbaan 

Geachte college, 

Eind 2011 heeft D66 Woerden een uitgebreide inventarisatie gemaakt van de punten in Woerden 
die voor fietsers voor verbetering vatbaar zijn. De inventarisatie was gebaseerd op de inbreng van 
inwoners. Het rapport is aan de wethouder van Verkeer aangeboden. Onlangs heeft D66 Woerden 
geïnventariseerd waar er verbeteringen zijn aangebracht. De conclusie van D66 is dat er op een 
kleine aantal punten verbeteringen zichtbaar zijn, maar ook verslechteringen moeten worden 
vastgesteld. Het fietspad aan de Molenvlietbaan is daarvan een schrijnend voorbeeld. 

De fractie D66 heeft daarom de volgende vragen: 

1) Op welke wijze heeft het college het fietsrapport een rol gegeven in de activiteiten voor 
Woerden Fietsstad 2014? 

2) Op welke wijze geeft het college uitvoering aan dat project, dat wil zeggen: welke visie 
hanteert het college bij de uitvoering, en welke criteria en prioriteiten vloeien daaruit voort? 

3) Op welke wijze heeft de toepassing van deze visie en deze criteria geleid tot het deels 
verdwijnen van het fietspad langs de Molenvlietbaan? 

4) Gaat het college dit nog aanpassen, zodat fietsers niet de weg hoeven over te steken? Zo 
nee, waarom niet? 

Met vriendelijke groet, 

Heerd Jan Hoogeveen 
Raadslid D66 Woerden 


